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Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Gulyás Gergely Miniszterelnökséget vezető Miniszter Úrhoz:

,,Hányan nem kapták még meg a tűzifa- támogatást?"
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A választások előtt minden távfűtéses, illetve földgázt használó háztartás kapott kompenzációt. A
tűzifát, és szenet használó háztartások azonban a mai napig nem kaptak pénzt.

Tisztelt Miniszter Úr!

A tűzifa- támogatás kapcsán a következő kérdéseim lennének:

Hányan nem kapták még meg a tűzifa- támogatást?
Mikor fogják várhatóan megkapni a pénzt?

Megtisztelő válaszát megköszönöm!

Budapest, 2018. augusztus 13.

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő


